
 Číslo materiálu: 5/01 

Komise: Komise pro městská sídliště 

Datum:   18. 9. 2017 

Přítomni: 

 

 

Hosté:  

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Michal Králík, Ing. Ladislav Exner, Josef Beránek, Juraj Kozák, Ing. Alena 

Majznerová, Ing. Jaroslav Kropáček, CSc., Ing. Jan Vališ, Jana Adamová,  

RSDr. Václav Holub. 

Martin Hlavatý, Dobroslav Vepřek, Horynová Yveta, DiS., Iva Němcová 

 

Petr Berka, Jaroslava Cihlářová, Monika Reichlová 

 

Šárka Tesárková, Mgr. Lukáš Pečenka, DiS., Marie Janásková 

 

 

 

Člen RM: Ing. Josef Viktora 

Příští jednání: 2. 10. 2017 v 15:30 hodin – zasedačka MÚ, Václavské nám. 182 

 

 

1) Návrh usnesení pro RM :    

                                                                                                      

Rada města  

I. b e r e   n a   v ě d o m í  

a) zápis z komise pro rozvoj města a investice ze dne 18. 9. 2017 

b) rezignaci pana Ing. Zdeňka Jiráska na funkci předsedy komise pro městská sídliště 

 

II. j m e n u j e 

předsedou komise pro městská sídliště pana Ing. Jana Vališe, bytem 17. listopadu 108, 284 

01 Kutná Hora 

 

 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 

1. Zahájení jednání - přivítání členů, prezence, organizační záležitosti – představení nové 

zapisovatelky Yvety Horynové, DiS., jako dočasný zástup za paní Bc. Alenu Děkanovskou, DiS., 

seznámení komise s programem a sdělení o provedení dopravní změny v ulici Jana Palacha 

(zjednosměrnění silnice) a zpracovávání studie na rozšíření vozovky v dolní části ulice 17. 

listopadu. 

 

2. Odstoupení členů 

Martin Hlavatý informoval členy o odstoupení předsedy komise pana Ing. Z. Jiráska z důvodu, 

že Rada města přijala návrhy ze schůze komise sídliště, ale po 14-ti dnech usnesení zrušila bez 

udání důvodu. Dále informoval o odstoupení člena komise pana Dušana Papaje. Sám ujistil 

členy, že nadále bude s komisí spolupracovat. 

Josef Beránek se dotázal, zda má Rada města zájem o činnost komise. 

Ing. Josef Viktora – Ano, máme zájem, aby komise pokračovala ve své činnosti. 

 

3. Volba nového předsedy 

V úvodu se členové rozhodovali, zda rozpustit komisi do dalšího volebního obdobní nebo 

rozdělit na dvě komise pro Hloušku a Šipší. Komise se rozhodla pokračovat v činnosti do konce 

volebního období a rozhodnutí o rozdělení komise odložila do nového volebního období. 

Návrhy na nového předsedu: Michal Králík, RSDr. Václav Holub, Martin Hlavatý, Ing. Jan Vališ. 

Novým předsedou byl zvolen Ing. Jan Vališ.  

Ing. Jan Vališ volbu přijal, poděkoval členům a přislíbil stanovení pevných termínů pro konání 

jednání komise.  



 

4. Dohodnuté budoucí termíny jednání komise sídliště 

Předseda komise Ing. Jan Vališ po dohodě s místopředsedou panem Michalem Králíkem 

a panem místostarostou Ing. Josefem Viktorou zvolili pro pevné termíny pro jednání komise na  

sudé měsíce a každé první pondělí od 15:30 hod v zasedačce MÚ, Václavské nám. 182. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM:  

 

Komise doporučuje jmenovat novým předsedou Komise pro městská sídliště pana Ing. Jana 

Vališe, bytem 17. Listopadu 108, 284 01 Kutná Hora 

 

4) Reakce rady města: 

 

 
Zapsala:                      Yveta Horynová, DiS. 

Elektronicky ověřili:    Ing. Jan Vališ 
 

 

 

 


